
Verslag overleg bewonersvereniging Odijkerweg (i.o.) - portefeuillehouders 

 

Datum, tijd: 7 december, 17:15-18:30 uur 

Locatie: Gemeentehuis Zeist, ’t Rond 1 

Aanwezig: Angèle Welting (wethouder gemeente Zeist), Rob Jorg (wethouder gemeente Utrechtse 

Heuvelrug), Laura van Dijk (projectteam Gebiedsvisie Driebergen-Zeist), Sander Knol 

(vertegenwoordiging inwoners Odijkerweg-zuid), Ferdinand van den Brink (vertegenwoordiging 

inwoners Odijkerweg-noord), Andreas Geursen (vertegenwoordiging inwoners Odijkerweg-noord). 

 

 

De aanleiding voor dit overleg tussen een vertegenwoordiging van de bewonersvereniging 

Odijkerweg i.o. en de wethouders is de afspraak om periodiek bij te praten over de ontwikkelingen in 

stationsgebied Driebergen-Zeist. In het voorjaar van 2023 hebben de huidige bewoners hun zorgen 

geuit bij de gemeenteraden: hoe ziet hun toekomst in het stationsgebied eruit? Sindsdien is er 

geregeld contact geweest tussen deze vertegenwoordiging van de bewoners en de gemeenten. 

 

Algemeen sentiment 

Het algemene gevoel bij de heer Knol, Van den Brink en Geursen is positief. Natuurlijk zijn er nog 

steeds zorgen over de toekomst van het stationsgebied, en willen de huidige bewoners snel 

duidelijkheid. Dat is niet veranderd. De heer Knol, Van den Brink en Geursen ervaren de werkwijze 

met één contactpersoon (Laura van Dijk) vanuit het project als prettig. De bewoners delen hun 

ervaring over de huidige stand van zaken in het stationsgebied. 

 

Odijkerweg-noord 

De noordkant van de Odijkerweg (de kant van autobedrijf Bochane) kampte met problemen rondom 

verkeerd geparkeerde fietsen. Naar aanleiding van het vorige gesprek op 6 juli zijn deze problemen 

(in samenwerking) door gemeenten Zeist en Utrechtse Heuvelrug opgepakt. De verbodszone voor 

fietsparkeren is uitgebreid, daarvoor zijn borden in de openbare ruimte geplaatst en er wordt strak 

gehandhaafd. De heer Van den Brink geeft complimenten voor de aanpak; de overlast van verkeerd 

geparkeerde fietsen is nagenoeg opgelost. Daarnaast geeft de heer Geursen aan dat er in de spits 

soms grote verkeersdrukte is in de bocht bij autobedrijf Bochane. 

 

Odijkerweg-zuid 

Aan de zuidkant van de Odijkerweg (de kant van de A12), geeft de heer Knol aan, hebben de grootste 

problemen te maken met hoge snelheden van het autoverkeer door de straat. 

 

Afspraak: de bewoners nemen contact op met wijkmanager Bram Wispelweij over de 

verkeersproblemen en voor andere wijk gerelateerde zaken, die het project Driebergen-Zeist niet 

raken. Voor zaken m.b.t. het project blijft Laura van Dijk het aanspreekpunt. 

 

Wijkvertegenwoordiging 

De huidige bewoners lichten toe dat er een bewonersvereniging Odijkerweg in oprichting is. 

Wethouder Welting geeft aan dat via de wijkmanager kan worden gevraagd om hulp (advies of evt. 

financiën) bij de oprichting van de bewonersvereniging. Er wordt werk gemaakt van de organisatie 

van de vertegenwoordiging, bv. in de vorm van het inventariseren van belangen en terugkoppelen 



van informatie. Zo is er een onderzoek gedaan naar het sentiment in de buurt. De algemene 

bevindingen zijn dat er hoge verwachtingen zijn van de participatie, dat een meerderheid van de 

huidige bewoners grote zorgen heeft en dat alle bewoners graag z.s.m. duidelijkheid willen over hun 

toekomst in het stationsgebied. 

 

Afspraak: de resultaten van het onderzoek in de buurt, zodra deze zijn afgestemd, worden door de 

bewoners gedeeld met de gemeenten (tevens als input in het participatieproces). 

 

Participatieaanpak gebiedsvisie 

Tot slot spreken de wethouders en de huidige bewoners over de participatieaanpak t.b.v. de 

gebiedsvisie, die in de maak is. De heer Knol, Van den Brink en Geursen doen de oproep om open en 

transparant te delen wanneer er vertraging optreedt in het proces, hoe de weging van de drie 

scenario’s vorm krijgt en benadrukken (opnieuw) het belang van perspectief voor de bewoners. 

 

Afspraak: de participatieaanpak wordt aangevuld met het perspectief voor de huidige bewoners en 

een indicatie van de planning van het ontwikkelperspectief (het “hoe” van de duidelijkheid voor 

bewoners). 


